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PROTOKÓŁ NR LXII/62/2022 
z sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 22 listopada 2022 roku, 

w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1500. 

Obecnych 21 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LXI/61/2022.   

4. Temat wiodący: współpraca ze Starostwem Powiatowym: 

- wystąpienie Starosty Mikołowskiego, 

- wystąpienie Burmistrza Mikołowa, 

- dyskusja. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2022 rok, 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041, 

c) zmiany Uchwały Nr LV/530/2022 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w  sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2022, 

d) zmiany uchwały Nr LXI/596/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Mikołowskiemu, 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2023 rok, 

f) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu kosztów 

jednorazowego przewozu, o którym mowa w art. 39a ust. 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – 

Prawo oświatowe,  

g) czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

w publicznych szkołach podstawowych, 

h) Statutu Centrum Integracji Społecznej w Mikołowie, 

i) zmiany Uchwały Nr LIII/514/2022 z dnia 22 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022 – 2024, 

j) uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Mikołów 

na lata 2023 – 2027,   

k) wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomościach Gminy Mikołów, 

l) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Mikołów, określanego jako Gniotek, 

m) przystąpienia do sporządzenia projektu zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad i warunków 

sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz 

ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, 

z jakich mogą być wykonane. 
 6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 

 7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 

 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski. 

10. Wolne głosy. 
 

Do pkt 1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała mieszkańców, 

radnych, przedstawicieli Powiatu Mikołowskiego: Starostę Mirosława Dużego, przewodniczącą 
Rady Powiatu Barbarę Pepke, wicestarostę Tadeusza Marszolika, członkinie zarządu Grażynę 
Nazar oraz Janinę Szołtysek a także wszystkich uczestników posiedzenia. Otworzyła sesję. 

 
Do pkt 2 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła porządek obrad. 
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Kierownik Biura Rady Miejskiej Grażyna Kozicka, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, 

zaproponowała wniesienie do porządku projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

miastu Złoczów.  

  

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą.   
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.   

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.      
 

Do pkt 3 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół z sesji 

nr LXI/61/2022. Poinformowała, że do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian. 

Protokół został przyjęty.  
 

Do pkt 4 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, iż wpłynęło 

sprawozdanie Starostwa Powiatowego w Mikołowie dot. projektów i zadań realizowanych 

we współpracy z Gminą Mikołów w 2022 roku. 

 

Starosta Mikołowski Mirosław Duży wprowadzając do tematu wiodącego sesji przypomniał, 

iż Starostwo współpracuje na co dzień z Gminą Mikołów w wielu aspektach życia społecznego, 

kulturalnego, sportowego oraz politycznego. Przypomniał, że podczas podobnej debaty na tej sali 

w 2019 roku były przedstawione różne plany, które musiały ulec weryfikacji ze względu na 

okoliczności, jakie wywołała pandemia, czy też wojna za wschodnią granicą. Poinformował, 

iż jednymi z niewielu zaplanowanych rzeczy, które udało się zrealizować, są: budowa obiektu dla 

Ogniska Pracy Pozaszkolnej, w której również partycypowała Gmina Mikołów, centrum 

przesiadkowe i poszerzenie drogi pod wiaduktem kolejowym. Poinformował o tragicznej sytuacji 

finansowej szpitala powiatowego wynikającej ze zbyt niskich wycen świadczeń, niedoszacowania 

kontraktów na leczenie oraz z ustawowych obowiązkowych podwyżek dla pracowników służby 

medycznej, na które samorządy nie otrzymały środków rządowych. Zaproponował, aby w tej 

kwestii rady gmin podejmowały apele, prośby do ministerstwa oraz Rządu RP.  

Zaproponował, aby wicestarosta Tadeusz Marszolik przedstawił aspekty współpracy Starostwa oraz 

Gminy z zakresu spraw tzw. twardych, materialnych, natomiast członkini zarządu p. Grażyna Nazar 

sprawy społeczne.  

 

Wicestarosta Tadeusz Marszolik omówił kwestie współpracy w ramach realizacji następujących 

inwestcji: 

- budowy obiektu Ogniska Pracy Pozaszkolnej, 

- modernizacji dróg – ul. Konstytucji 3 Maja, ul. Pszczyńskiej,  

- budowy chodnika przy Szkole Podstawowej w Paniowach, 

- budowy wyniesionego przejścia dla pieszych przy Przedszkolu przy ul. Żwirki i Wigury.  

 

Członkini Zarządu Powiatu Mikołowskiego Grażyna Nazar przestawiła kwestie współpracy 

w obszarach działalności: 

- Miejskiej Biblioteki Publicznej, 

- Uniwersytetu III Wieku, 

- z Wydziałem Oświaty UM i szkołami podstawowymi, 

- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej,  

- na rzecz osób z niepełnosprawnościami,  

- programu rehabilitacji dla osób 25+,  

- aktywności senioralnej, 

- organizowania pieczy zastępczej dla dzieci, 

- programu walki z boreliozą,  
- nieodpłatnej pomocy prawnej, 
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- dofinansowania Izby Wytrzeźwień,  
- powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego, 

- Silesia Net, 

- Śląskiego Ogrodu Botanicznego, 

- utrzymania systemu pomiaru jakości powietrza,  

- obchodów jubileuszu 800-lecia Mikołowa, 

- akcji profilaktycznej „Różowy Mikołów”.   

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Mikołowskiego Barbara Pepke podziękowała za współpracę 
z radnymi Rady Miejskiej, w szczególności w obszarze infrastruktury drogowej. Poprosiła 

o wsparcie w staraniach o utrzymanie funkcjonowania szpitala powiatowego, w szczególności 

poprzez wsparcie finansowe, a także poprzez wywieranie nacisku na kręgi rządowe, np. w formie 

apelu o pokrycie strat generowanych w wyniku niedoszacowania kosztów utrzymania placówek 

medycznych. 

 

Burmistrz Stanisław Piechula podziękował władzom Powiatu Mikołowskiego za bardzo dobrą 
i efektywną współpracę. Przypomniał o wsparciu finansowym dla powiatu w kilku obszarach, 

w tym o dużym wsparciu dla szpitala powiatowego.  

 

Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 

- radna Anna Chrapek-Budacz w temacie poprawy bezpieczeństwa kierowców i pieszych na 

drogach i chodnikach, 

- radna Stanisława Hajduk-Bies w temacie ogrzewalni dla osób bezdomnych, 

- starosta Mirosław Duży w temacie ogrzewalni dla osób bezdomnych, 

- przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Pepke poinformowała, że temat osób bezdomnych będzie 

omawiany na najbliższej sesji Rady Powiatu, 

- radna Katarzyna Głośna w temacie trudnej sytuacji szpitala powiatowego, 

- starosta Mirosław Duży w temacie szpitala powiatowego i ogólnej sytuacji służby zdrowia, 

- radny Michał Rupik w temacie dobrego i fachowego funkcjonowania szpitala powiatowego,  

- radna Ewa Chmielorz w temacie oczekiwanej budowy chodników przy ul. Lipcowej, 

- starosta Mirosław Duży w temacie wstrzymanych zaplanowanych inwestycji z powodu wydanych 

środków na skutki pandemii oraz pomoc uchodźcom z Ukrainy, 

- radny Krzysztof Żur w tematach: budowy chodników przy drodze wojewódzkiej nr 925 od Rudy 

Śląskiej do Orzesza, a także różnych mankamentów służby zdrowia, w tym źle zorganizowanej 

podstawowej opieki zdrowotnej dla mieszkańców sołectw Borowa Wieś, Paniowy i Śmiłowice – 

w tych tematach wyjaśnienia złożyli starosta Mirosław Duży, przewodnicząca Rady Powiatu 

Barbara Pepke, zastępca burmistrza Mateusz Handel, radny Michał Rupik, 

- radny Lech Wróblewski w temacie naprawy chodnika przy ul. Żwirki i Wigury od ul. Fabrycznej, 

- radny Krzysztof Jakubiec w temacie funkcjonowania służby zdrowia w czasie pandemii 

i pozostałych, 

- radca prawny Anna Matan-Nowicka wyjaśniła kwestię sporną dotyczącą drogi wojewódzkiej – 

poinformowała, że drogi wojewódzkie są w zarządzie województwa a nie powiatu. 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała przedstawicielom 

Powiatu Mikołowskiego za udział w sesji. Ogłosiła 10 minut przerwy, po której wznowiła obrady. 

 

Do pkt 5    
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty 

uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie na 2022 rok  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 

- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 9 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 0; 
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- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0;  

- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

 
Kierownik Biura Rady Miejskiej Grażyna Kozicka, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, 

zaproponowała poprawkę polegającą na wymianie załącznika nr 17 (dot. załącznika nr 10 

niniejszego projektu), przekazanego radnym w materiałach sesyjnych.   

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wymieniony 

załącznik był już omówiony podczas posiedzenia Komisji Nr 2 ds. Budżetu. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.  
 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4. 

Uchwała nr LXII/604/2022 została podjęta większością głosów. 
 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 

radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       

 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  

Uchwała nr LXII/605/2022 została podjęta większością głosów. 
 
c) zmiany Uchwały Nr LV/530/2022 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w  sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2022 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 

- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

Uchwała nr LXII/606/2022 została podjęta jednogłośnie.  
  

d) zmieniająca uchwałę Nr LXI/596/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Mikołowskiemu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 

radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

Uchwała nr LXII/607/2022 została podjęta jednogłośnie.  
 
e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2023 rok 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 

- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2; 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Do projektu załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że 

w wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne opinie, wnioski ani uwagi. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       

 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 4.  

Uchwała nr LXII/608/2022 została podjęta większością głosów. 
 

f) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu kosztów 
jednorazowego przewozu, o którym mowa w art. 39a ust. 2 ustawy z dnia 14 grudnia 
2016 r. – Prawo oświatowe 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 

radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

Uchwała nr LXII/609/2022 została podjęta jednogłośnie.  
  
g) czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 
w publicznych szkołach podstawowych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 

radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Kierownik Biura Rady Miejskiej Grażyna Kozicka, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, 

zaproponowała poprawkę w uzasadnieniu polegającą na zmianie szyku wyrazów na początku 

zdania w pierwszym akapicie z brzmienia: „Zgodnie z art. 52 z 27 października 2017 r. ustawy 

o finansowaniu” na brzmienie:  „Zgodnie z art. 52 ustawy z dnia 27 października 2017 r. 

o finansowaniu”.    

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z poprawką.        
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

Uchwała nr LXII/610/2022 została podjęta jednogłośnie.  
 
h) Statutu Centrum Integracji Społecznej w Mikołowie 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 

- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 

- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1.  

Uchwała nr LXII/611/2022 została podjęta większością głosów. 
 
i) zmiany Uchwały Nr LIII/514/2022 z dnia 22 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2022 – 2024 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 

radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.         
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Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

Uchwała nr LXII/612/2022 została podjęta jednogłośnie.  
 
j) uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Mikołów na lata 2023 – 2027 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej 

w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. 

 
Kierownik Biura Rady Miejskiej Grażyna Kozicka, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, 

zaproponowała wymianę druku na dostarczony radnym w materiałach sesyjnych, zawierającym 

poprawki w załączniku do projektu w obrębie działu IV pkt 4 - odczytała nowe jego brzmienie.    

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Lokalowej Marcin Guz przedstawił uzasadnienie do 

wprowadzanych poprawek do projektu uchwały.   

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z naniesionymi poprawkami.       

 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 2.  

Uchwała nr LXII/613/2022 została podjęta większością głosów. 
   
k) wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomościach Gminy Mikołów 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 

- nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2; 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

 
Kierownik Biura Rady Miejskiej Grażyna Kozicka, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, 

zaproponowała naniesienie poprawki w ostatnim zdaniu uzasadnienia, polegającej na poprawieniu 

błędu pisarskiego wyrazu „wierzystelności” na „wierzytelności”.   

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z poprawką.        
 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5.  

Uchwała nr LXII/614/2022 została podjęta większością głosów. 
 
l) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Mikołów, określanego jako Gniotek 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 

5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.         

 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3.  

Uchwała nr LXII/615/2022 została podjęta większością głosów. 
 
m) przystąpienia do sporządzenia projektu zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad 

i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń 
reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów 
materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 

8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 



7 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.         

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1.  

Uchwała nr LXII/616/2022 została podjęta większością głosów. 
 
n) udzielenia pomocy rzeczowej miastu Złoczów  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 

uchwały został wniesiony na sesji i nie był opiniowany przez komisje. 

 
Burmistrz Stanisław Piechula przypomniał, iż w tej sprawie była podjęta uchwała intencyjna na 

ostatniej sesji, w wyniku tego zakupiono 2 agregaty, które w najbliższy czwartek lub piątek będą 
przekazane i odebrane. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.         

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  

Uchwała nr LXII/617/2022 została podjęta jednogłośnie.  
 
Do pkt 6 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że:   

- wpłynęło pismo Burmistrza Miasta z prośbą o zmianę terminu grudniowej sesji z 13 na 20 grudnia 

ze względu na ryzyko nieotrzymania do 13 grudnia opinii do projektu budżetu Regionalnej Izby 

Obrachunkowej;  

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem propozycji zmiany terminu na 20 grudnia. 

 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 1, wstrzymał się 1.  

Propozycję przyjęto większością głosów. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poprosiła przewodniczących 

komisji RM o przystąpienie do analizy złożonych materiałów do projektu budżetu na 2023 r. 

 

- wpłynęły korekty oświadczeń majątkowych radnych: Remigiusza Kusia, Andrzeja Sukiennika 

oraz Martyny Centkowskiej-Strzelczyk;  

- wpłynęła informacja Burmistrza o wynikach analizy złożonych mu oświadczeń majątkowych; 

- wpłynęło pismo zastępcy dyrektora Wydziału Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego dot. 

informacji o terminie przekazywania do 15 grudnia do publikacji tych uchwał, które muszą wejść 
w życie 14 dni od opublikowania; 

- wpłynął projekt uchwały w sprawie budżetu na 2023 rok.    

 
Do pkt 7 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że: 

- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przedłożone, 

- wszystkie istotne wydarzenia znajdują się w comiesięcznym Informatorze Urzędu Miasta. 

 

Do pkt 8 
Klub Radnych PIS złożył interpelację w sprawie ogłoszenia zamieszczonego przez Burmistrza na 

stronie Urzędu Miasta dot. zaopatrzenia mieszkańców w węgiel przez samorządy. 

 

Radna Stanisława Hajduk-Bies krótko przedstawiła treść złożonej interpelacji oraz skrytykowała 

komentarze Burmistrza pod adresem rządu RP zamieszczane na stronie internetowej Urzędu 

Miasta. 
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Do pkt 9 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wpłynęło 

pismo Zarządu Transportu Metropolitarnego jako odpowiedź na wniosek Rady Sołeckiej w 

Paniowach  w sprawie wprowadzenia stałych tras przejazdu linii autobusowych 620 i K oraz 

utworzenia przystanku przy ul. Rusinów.  

 

Do pkt 10 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska zaprosiła wszystkie panie 

działające aktywnie na różnych płaszczyznach do Miejskiej Biblioteki publicznej w Łaziskach 

Górnych w dniu 29.11.br. do udziału w wydarzeniu śląska odsłona Festiwalu Kina Feministycznego  

z okazji 104. rocznicy ustanowienia praw wyborczych kobiet w Polsce. Poinformowała, że została 

zaproszona do Gdańska na otwarcie tego Festiwalu.  

 
Z uwagi na brak dalszych głosów i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mikołowa podziękowała za udział w obradach i zamknęła sesję.  
 

Obrady zakończono o godz. 1700. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 

dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – 

link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 

 

Obsługa sesji: 

 

Grażyna Kozicka  Przewodnicząca  
 Rady Miejskiej Mikołowa 
Katarzyna Pustułka 

  Katarzyna Syryjczyk-Słomska    

Monika Graca-Kierzkowska   

 

 

 

 

 

 


